

# 6天4晚 东京/富士山/镰仓 (3天自由活动)

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/NRT 0010/0825 OD872  
 NRT/KUL 2200/0445+1 OD871

Tour Fare:

### Tour Package Detail:

- ~ 全程无购物/无保证自费
- ~ 含旅游保险 (Covid)
- ~ 富士山 1 晚温泉酒店
- ~ 东京 3 晚银座酒店
- ~ 银座购买世界名牌, 价格便宜
- ~ 车览《灌篮高手》取景地

### 注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
3. 若中英文行程版本出现之处, 将以中文版本为依据.
4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

### 富士山 Mount Fuji



### 忍野八海 Oshino Hakkai



### 银座 Ginza



D1 吉隆坡 / 东京 0010/0825 (MOB/X/D) Hotel: 3\*Hotel Just One Fuji Oyama or sml

集合 KLIA 1 机场, 准备登记飞往东京.

**富士山五合目** 更是日本重要的象征, 被视为圣山 \*能否登上富士山五合目受到天气因素的影响, 若由于天候因素, 可能无法完全登上富士山五合目 (可能只能登上一合目), 亦无退费, 敬请谅解.

**忍野八海** 在日本素以“小九寨沟”著称, 是位于山梨县忍野村的涌泉群

**河口湖** 是日本的度假小镇, 位于日本火山的象征富士山北麓, 是攀登富士山吉田路线的门户.

Assemble at KLIA 1 Airport and prepare to check in for flight to Tokyo.

**Mt. Fuji 5th Station** an important symbol of Japan and is regarded as a sacred mountain. \* If encounter bad weather, may not be able to completely reach Mount Fuji 5th station (May only be able to reach the 1st station), and will be no refunds. Thanks for understanding. \*

**Oshino Hakkai** known as "Little Jiuzhaigou" in Japan, is a group of springs located in Oshino Village, Yamanashi Prefecture.

**Lake Kawaguchi** is a resort town in Japan. The symbol of Japanese volcanoes.

D2 富士山 / 镰仓 / 东京 (B/X/X) Hotel: 3\*Quintessa Hotel Tokyo Ginza or sml

**高德院镰仓大佛** 著称的高德院大佛是古都镰仓的象征, 高德院是一个净土宗派的寺院, 镰仓大佛是高德院的主佛, 也是日本三大佛像之一.

**江之岛 + 《灌篮高手》取景地 (车览)** 江之岛上绿意盎然, 人与动物和谐相处. 沿途会经过的镰仓高校前, 日本著名动画《灌篮高手》名景, 车站就是动画的场景之一.

**鹤岗八幡宫** 是三大八幡宫之一. 在中世是武家守护神的信仰中心, 仍是镰仓的标志.

**The Great Buddha of Kamakura** at Kōtoku-in Temple is the symbol of the ancient city of Kamakura. Kōtoku-in is a Pure Land Buddhism temple, and the Great Buddha, located within it, is one of Japan's three great Buddha statues.

**Enoshima + "Slam Dunk" Filming Location** Enoshima offers lush greenery and harmonious interactions between people and animals. Along the way, you will pass by Kamakura High School, a famous location from the renowned Japanese anime "Slam Dunk."

**The Hakodate Hachiman Shrine** is one of the three major Hachiman Shrines. It served as the focal point of faith for warrior families during the medieval period and remains a symbol of Kamakura.

D3 东京 (B/X/X) Hotel: 3\*Quintessa Hotel Tokyo Ginza or sml

自由活动 Free and Easy.

D4 东京 (B/X/X) Hotel: 3\*Quintessa Hotel Tokyo Ginza or sml

自由活动 Free and Easy.

D5 东京 / 吉隆坡 2200/0445+1 (B/X/X)

自由活动 Free and Easy. 接送前往东京机场. Pick up and depart to Tokyo Airport.

D6 抵达吉隆坡 (MOB)

抵达吉隆坡. Arrive Kuala Lumpur.

### Notes:

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.